
Protokół z zebrania Zarządu Osiedla Komorów
z dnia 15.01.2013 r.

Na zebraniu obecni byli wszyscy członkowie Zarządu Osiedla:
-przewodnicząca Agnieszka Kaczorowska-Budek
-Elżbieta Wyżycka,
-Małgorzata Brykalska
-Hanna Barlak
-Elżbieta Raczkowska
-Marek Biskot
-Michał Jeżewski

oraz goście: 
przedstawicielki Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Komorowie:
- przewodnicząca – Jadwiga Petyniak
oraz Agnieszka Majewska

Zebranie otworzyła Przewodnicząca Zarządu przedstawiając pismo – 
Stanowisko nr 1 z dn. 15 stycznia 2013 r. Rady Gminy Michałowice  w sprawie 
funkcjonowania Liceum Ogólnokształcącego w Komorowie. 

Następnie zebranie odbywało się według porządku:

1. spotkanie z Radą Rodziców Szkoły Podstawowej w Komorowie.
2. spotkanie z Wójtem zaplanowane na 21 stycznia 2013r.
3. plany na rok 2013 – rozdział pracy
4. zmiany na stronie www.komorow.pl
5. stały plakat ZOK
6. uwagi do planów zagospodarowania
7. sprawy inne wniesione.

Ad. 1 
Przedstawicielki Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w  Komorowie 
zapoznały Zarząd z działalnością Rady Rodziców oraz przedstawiły problemy,  
z jakimi boryka się szkoła podstawowa, m.in.
sprawa zajęć z informatyki w klasach 1-3, brak komputerów, problem stołówki 
szkolnej.



Ponadto Panie poinformowały Zarząd, że w dniu 26 11.2012 r. Rada Rodziców 
złożyła na ręce Wójta wniosek o odwołanie Dyrekcji Szkoły w Komorowie. 
Odczytana też została odpowiedź Wójta na ten wniosek. 

Ad. 2.
Zarząd omówił sprawy, które chce poruszyć na spotkaniu z Wójtem i 
sprecyzował pytania, które chce zadać.
W szczególności:
- sprawa torowiska WKD na Żwirowej,
- ścieżka rowerowa Komorów-Reguły,
- powtarzające się awarie wodne przy ul. Okrężnej
- zagospodarowanie Placu Paderewskiego,
- plan zagospodarowania Centrum Komorowa 
- zagęszczenie gminy,
- sprawa domu kultury w Komorowie,
- nowa ustawa śmieciowa,
- działalność komisów samochodowych.  

Ad, 3
Przedstawiono plany zadań na rok 2013, wg zaplanowanego tegorocznego 
budżetu. Na tej podstawie rozdzielono zadania pomiędzy członków Zarządu.
I tak:
- za włączenie Zarządu w festiwal „Otwarte Ogrody”, orgaznizowany przez 
Stow. K40, odpowiedzialna została Elżbieta Wyżycka;
- za konkurs ogrodowy - Małgorzata Brykalska;
- za II Rajd Rowerowy - Michał Jeżewski
- za Dzień komorowskiego psa i kota - Agnieszka Kaczorowska -Budek
- za II turniej scrabble’a - Agnieszka Kaczorowska-Budek
- za przedsięwzięcie „stojaki na rowery” - Marek  Biskot i Michał Jeżewski

Ad 4 
Przewodnicząca poprosiła Elżbietę Wyżycką o przygotowanie szkicu 
podsumowania działalności Zarządu w 2012 roku.

Ad. 5
Dyskutowano na temat wprowadzenia zmian na stronie www.komorow.pl



Ad.6.
Ustalono, że Zarząd Osiedla Komorów powinien mieć stały plakat, o 
określonych kolorach, na którym będziemy informować mieszkańców o swojej 
działalności (imprezy, zebrania).

Ad. 7
Michał Jeżewski wyraził ponownie swoją opinię w sprawie zagospodarowania 
terenu  gminy  Michałowice.  Temat  ma  być  też  przestawiony  na  spotkaniu  z 
Wójtem.

Ad. 8
Nie było innych spraw wniesionych. 

Protokołowała
Elżbieta Raczkowska 


